
هفتـه بیسـت ونهم لیـگ برتـر هـم برگـزار شـد و پرسـپولیس بـا بـرد شـیرینی کـه در 
قزویـن مقابـل تیـم آمـاده شـمس آذر کسـب کـرد هـم خـودش را در صـدر جـدول 
نگـه داشـت و هـم اینکـه امیـد اسـتقلال و هوادارانـش را بـرای قهرمانـی کمرنـگ 
کرد. شـاگردان اوسـمار آن طور که خودشـان در رختکن اعتراف کرده بودند فکر 
نمی کردند بازی با شـمس آذر آنقدر برایشـان سـخت شـود و این شـرایط را بعد از 
یافـت گل تسـاوی، بیشـتر از هـر زمـان دیگـری از بـازی احسـاس کـرده بودنـد.  در
البته یکی از عواملی که باعث شـد پرسـپولیس در بازی با شـمس آذر نتواند آن 
فوتبال مالکانه و همیشگی اش را ارائه دهد خستگی مفرط بازیکنان این تیم بود. 
ــرای  یــادی را ب ی جمعــه شــب فشــار ز ــه اینکــه سرخپوشــان در بــاز ــا توجــه ب ب
ینــات ایــن هفتــه بیشــتر  کامبــک تحمــل کــرده بودنــد مربیــان ایــن تیــم در تمر
کــه برایشــان محــرز بــود کــه  یکنــان تمرکــز کــرده بودنــد؛ چرا ی باز یــکاور ی ر رو
در قزویــن ممکــن اســت آن طــراوت و شــادابی همیشــگی را نداشــته باشــند. 
یکنــان پرســپولیس در رختکــن دیگــر نــای راه رفتــن  کثــر باز ی نیــز ا در پایــان بــاز
یــادی را تحمــل کردنــد تــا برنــده  کیدشــان ایــن بــود کــه فشــار ز را نداشــتند و تا
ــپولیس از روز  ــان پرس ــوع مربی ــن موض ــه ای ــه ب ــا توج ــوند. ب ــارج ش ــدان خ از می
ی را در برنامه هــای خــود قــرار دادنــد و امــروز و فــردا هــم ایــن  یــکاور گذشــته ر

رونــد را ادامــه خواهنــد داد. 

 تحریک سرخپوشان قبل از ورود به میدان 
با تصمیم اوسمار و برای اینکه سرخپوشان با  انگیزه و هیجان بیشتری وارد زمین 
شوند؛ کلیپی از گل های پرسپولیس در طول فصل و البته بازی اخیر با استقلال 
خوزسـتان تهیـه شـده بـود و دقایقـی قبـل از ورود سرخپوشـان بـه میـدان بـرای آنهـا 
به نمایش گذاشـته شـد. بیشـتر این کلیپ اختصاص داشـت به کامبک اخیر 
پرسپولیس در ورزشگاه آزادی مقابل استقلال خوزستان و احساس تماشاگران 

که به شـدت مورد توجه اعضای این تیم قرار گرفت. 

 توصیه اوسمار قبل از ورود به میدان
سرمربی برزیلی شاید مربی خیلی باتجربه ای نباشد اما از لحاظ هوش و ذکاوت 
مربـی قابـل احترامـی بـرای شـاگردانش بـه حسـاب می آیـد. از ایـن جهـت کـه او 
در مواقـع لازم نـکات خوبـی را بـه شـاگردانش گوشـزد می کنـد. در همیـن راسـتا او 
قبـل از ورود تیمـش بـه زمیـن خطـاب بـه سرخپوشـان گفـت کـه اگـر قـرار باشـد بـا 
احساس و بدون تمرکز بازی کنند اتفاقات نیمه اول بازی با استقلال خوزستان 
تکرار خواهد شد به این خاطر قبل از هر چیز لازم است تمرکز داشته و در تمام 
صحنه های بازی و نبردها سفت و محکم باشید تا حریف اجازه نزدیک شدن 

بـه دروازه تـان را پیدا نکند. 

 عدم رضایت از عملکرد سرخپوشان در نیمه اول
پرسپولیس اگرچه نیمه اول را با یک گل به پایان رساند اما از لحاظ فنی عملکرد 
خوبـی نداشـت. بـه ایـن خاطـر وقتـی سرخپوشـان راهـی رختکـن شـدند اوسـمار 
عـدم رضایتـش را از آنهـا اعـلام کـرد و تاکیـد داشـت کـه اگـر بخواهنـد نیمـه دوم را 
یافـت خواهنـد کـرد. سـرمربی  هـم بـه همیـن شـکل ادامـه دهنـد گل تسـاوی را در
برزیلی ضمن نکات تاکتیکی به شاگردانش متذکر شد اگر دچار کوچک ترین 
غفلتی شوند قهرمانی را از دست خواهند داد و آن وقت باید مدت ها حسرت 
بخورنـد. از ایـن رو او بـار دیگـر سرخپوشـان را بـه بـازی بـا تمرکـز بـالا همـراه بـا 
یـاد دعـوت کـرد و خواسـت کـه از کوچک تریـن فرصت ها  شـجاعت و دوندگـی ز

بـرای گلزنـی بهره ببرند. 

 جشن و شادی در رختکن
سرخپوشان به محض ورود به رختکن به جشن و شادی پرداختند. اگرچه برخی 
از بازیکنان آنقدر خسته بودند که نای حرف زدن هم نداشتند. اوسمار ضمن 
خسته نباشید به شاگردانش به آنها گفت حالا فقط یک قدم دیگر برای قهرمانی 
باید بردارند و جشن واقعی را باید بعد از بازی با مس رفسنجان بگیرند. اوسمار 
همچنین اتفاقات بازی با استقلال خوزستان و شادی هواداران را روی سکوها 
بـرای شـاگردانش یـادآوری کـرد و خطـاب بـه همـه شـاگردانش گفـت؛ ورزشـگاه 
آزادی باید یک روز با شکوه دیگر را در خوش ببیند. تلاش کنید که شنبه شب 

هواداران زیادی در ورزشگاه و کل شهرهای کشور یک جشن بزرگ بگیرند. 

 خاطره پیروانی از اولین دوره لیگ برتر
افشـین پیروانـی کـه بـا پرسـپولیس در اولیـن دوره 
لیـگ برتـر بـه قهرمانـی رسـیده بـود در پایـان بـازی 
تیمـش بـا شـمس آذر قزویـن یـک فلش بـک به 22 
سال پیش زده و خاطره قهرمانی سرخپوشان در 

اولین دوره لیگ برتر را برای آنها تشریح کرد. او در 
جمع بازیکنان گفت: »در آن سال استقلال در هفته 

ماقبل از لیگ صدرنشین لیگ بود و بازیکنان این تیم بعد از 
برد در هفته ماقبل پایانی به نوعی جشن قهرمانی گرفتند و خودشان 

را قهرمان لیگ می دانستند اما در هفته آخر نتوانستند مقابل ملوان حتی یک 
امتیـازی کـه نیـاز داشـتند را کسـب کننـد و ایـن پرسـپولیس بـود کـه بـا شکسـت 
دادن فجرسپاسی توانست قهرمان لیگ شود. او به سرخپوشان هشدار داد که 
ممکـن اسـت ایـن اتفـاق شنبه شـب بـرای آنهـا هـم رخ دهـد از ایـن رو نبایـد الان 
فکـر کننـد کـه قهرمـان لیـگ شـده اند و احتمـال هـر اتفاقـی را بدهنـد. در خاتمـه 
نیـز بازیکنـان پرسـپولیس هم قسـم شـدند کـه بـا پیـروزی در بـازی آخـر در آزادی 

جشن قهرمانی بگیرند.«

 پرسپولیس بدون مصدوم جدید مقابل مس
در غیاب سـعید صادقی که چند هفته پیش دچار مصدومیت شـده و فصل 
را از دسـت داد، سرخپوشـان بدون مصدوم به مصاف مس رفسـنجان خواهند 
رفت. نگرانی اصلی مربیان پرسـپولیس مصدومیت گئورگی گولسـیانی بود که 
او در بـازی بـا شـمس آذر بـه میـدان رفـت و مشـکلی هـم بـرای او پیـش نیامـد. 
ایـن در شـرایطی بـود کـه گولسـیانی تـرس تشـدید مصدومیـت و از دسـت دادن 
یـورو 2024 را داشـت. در ایـن میـان مرتضـی پورعلی گنجـی و یاسـین سـلمانی 
هـم بـا پشـت سـر گذاشـتن دوران طولانـی مصدومیـت ایـن روزهـا نصـف و نیمـه 
در تمرینـات گروهـی سرخپوشـان شـرکت می کننـد و در حـال آماده سـازی خـود 

بـرای فصـل آینده هسـتند. 

هاجر صفرزاده، دختر طلایی پارادوومیدانی ایران چند روز پیش در جریان 
مســـابقات قهرمانی جهان ژاپن، دســـت به کاری بزرگ زد و ضمن کســـب 
سهمیه پارالمپیک موفق شد در رقابت فینال دوی ۴۰۰ متر بانوان در کلاس 
T12 در 57.56 ثانیه ضمن شکســـتن رکورد آســـیا پس از گذشـــت ۹ سال، 
صاحب مدال طلا شـــود. او پیش از این توانســـته بود بارها در عرصه های 
مختلف مدال آور باشد و مدال طلای مسابقات پاراآسیایی هانگژو یکی 
از مهم ترین آنهاســـت، حالا اما با کســـب این مدال طلا، او قهرمان جهان 
است تا ثابت کند هرگز قرار نیست پا پس بکشد و در ۴۰۰ متر همیشه بدون 
رقیب در صدر است. دختر طلایی ایران در گفت وگو با »فرهیختگان« از 
سال ها صبوری و سکوت برای رسیدن به مدال طلای جهان و لزوم حمایت 
مسئولان از این رشته و ورزشکارانش برای کسب سکو در پارالمپیک گفت. 

 ، مثل همیشه در سکوت و بدون رقیب در دوی ۴۰۰ متر ایستاده اید. درخشان در صدر
این بار در قهرمانی جهان که با مدال طلا برگشتید. 

واقعا خدا را شکر می کنم و لطف خدا بوده است. من در این راه اگرچه خیلی زیاد 
تلاش کردم اما خیلی اذیت شدم و ناحقی بسیاری دیدم. بارها مرا به مسابقات 
اعزام نکردند، به من اعتماد نمی کردند و به مسابقات جهانی اعزامم نمی کردند و 
حالا اتفاق خیلی بزرگی افتاد. برای همین مسابقات قهرمانی جهان ژاپن هم برای 
اعزام من دو دل بودند و می گفتند شاید مدال نگیری ولی خدا را شکر که توانستم 

با مدال طلا و رکوردشکنی به کشور برگردم. 

درباره رکوردشکنی تان صحبت می کنید؟ این قهرمانی و رکوردشکنی از سوی سایت 
کمیته بین المللی پارالمپیک در بین لحظات برتر مسابقات جهانی پارادوومیدانی 

هم قرار گرفت. 
رکورد قبلی آسیا دست یک دختر چینی بود که در بازی های پاراآسیایی اینچئون 
یعنی 9 سال پیش موفق به ثبت این رکورد شده بود که بعد از 9 سال من توانستم 
این رکورد را بشـــکنم و رکورد آســـیا را جابه جا کردم که خیلی اتفاق بزرگی بود. در 
این مسابقات خیلی اتفاق های خوب دیگر برای من افتاد، هم رکوردشکنی بود 
و هم کســـب ســـهمیه، هم اولین دختر طلایی در مســـابقات جهانی، چون قبلا 
هیچ طلایی در مســـابقات جهانی نداشـــتیم. همچنین اولین دختر دونده ای 
بودم که در مسابقات جهانی مدال می گیرد و حتی حضور پیدا می کند و همه 

اینها لطف خدا بود. 

گفتید خیلی صبوری کردید و برای رسیدن به این جایگاه خیلی اذیت شدید. این 
مدال را پاداش صبر و سکوت شما بدانیم؟

دقیقا همین طور اســـت. من خیلی صبر کردم، خیلی صبوری کردم، باید ســـال 
گذشـــته به مســـابقات جهانی فرانســـه اعزام می شـــدم اما نشـــدم، مسابقات دور 
قبلش که امارات بود گفتند فلان رکورد را بزن تا اعزامت کنیم، من رکورد را زدم اما 
اعزام نشدم! باید مرا به المپیک توکیو می بردند اما نبردند. من در این مسیر خیلی 
خیلی اذیت شدم. یا اینکه بدنم در اوج بود و به خاطر آسیب ناگهانی باید چند 

ماه استراحت می کردم ولی خدا را شکر جواب زحماتم را گرفتم. 

زمان زیادی تا شروع پارالمپیک باقی نمانده است. تمرینات را چطور می گذرانید؟
90 روز دیگر بیشتر تا پارالمپیک باقی نمانده است و حتما باید در پارالمپیک هم 
یک مدال خوش رنگ بگیرم و جزء نفرات اول تا سوم باشم؛ هر چند کارم خیلی 

سخت تر است ولی تمام تلاشم را می کنم که بتوانم روی سکو باشم. 

یعنی روی یک مدال طلای پارالمپیک حساب کنیم؟
پیش بینـــی کردن کار ســـختی اســـت. بایـــد بگویم همین مـــدال جهانی را هم 
اصلا فکر نمی کردم طلایی باشد، چون اولین دوره بود که در مسابقات جهانی 
شـــرکت می کردم و فوق العاده اســـترس داشـــتم، این اولین مســـابقه بود که من 
یلی من بســـیار رقیب خوبی بود و جوری بود  آنقدر اســـترس داشـــتم. رقیب برز
کی داشتم. شرایط غذایی  که شب ها خوابم نمی برد و سرخط استرس وحشتنا
هم در ژاپن اصلا مناسب نبود و من معده درد گرفتم، حالم خوب نبود و روی 
دوم یا سوم شدن حساب می کردم. شرایط جوری بود که قبل مسابقه به بچه ها 
گـــر من طلا گرفتم همه تان را شـــام میهمان می کنم! چون حتی یک  می گفتـــم ا
درصد هم فکر نمی کردم که طلای مسابقات جهانی را بگیرم ولی خدا را شکر 

این اتفاق خیلی خوب افتاد. 

برای رسیدن به نتیجه مطلوب در پارالمپیک چه توقعی از مسئولان دارید؟
متاسفانه ورزش ما و به خصوص پارادوومیدانی خیلی کم دیده می شود. لطف 
خدا بود که این مسابقه من کمی بیشتر دیده شد و در فضای مجازی وایرال شد، 
ولی خب ما نیاز داریم بیشتر دیده شویم و بیشتر ما را حمایت کنند. ما خودمان 
سخت تمرین می کنیم ولی یک ورزشکار نباید دغدغه مالی داشته باشد که هر 
لحظه فکر کند قیمت خرید کفش آنقدر می شود، ورزش حرفه ای خیلی هزینه بر 
است و این را همه می دانند. مسئولان از نظر مالی ورزشکاران را حمایت کرده و 
کاری کنند تا ورزش ما دیده شود. همان طور که انتظار دارند ما بهترین نتیجه را 
بگیریـــم، مـــا هم از آنها انتظاراتی داریم و می خواهیم در مســـائل مالی و حمایت 

کردن ها از رشته ما کم نگذارند. 

سالار آقاپور از سوی سایت فوتسال پلنت به عنوان بهترین بازیکن جوان سال 
2۰22 فوتسال جهان انتخاب شد. این اولین باری بود که یک بازیکن ایران 
به این عنوان می رسد. ستاره جوان تیم ملی فوتسال ایران که یکی از ارکان 
قهرمانی تیم ملی در جام ملت های آسیا هم بود، در گفت وگو با »فرهیختگان« 
درخصوص موضوعات مختلفی صحبت کرده که در ادامه آن را می خوانید. 

بهترین بازیکن جوان جهان شده ای؛ حست را بگو. 
خدا را شکر می کنم که به این عنوان رسیدم. این عنوان برای سال 2022 بود که من 
در تیم مس بودم و با این تیم قهرمان ایران شدم و مرا به عنوان بهترین بازیکن لیگ 
نیز برگزیدند. در آن سال در جام ملت های آسیا هم به عنوان پدیده آسیا انتخاب 
شدم. از باشگاه مس، کادر فنی و بازیکنان و همچنین مربیان تیم ملی و بازیکنان 
آن تشکر می کنم که در این مسیر به من کمک کردند. این عنوان فقط برای من نیست 
و برای کل ایران است. خوشحالم با این اتفاق نام ایران هم در فوتسال دنیا بالا رفت. 

ما با تیم های فرانسه، ونزوئلا و گواتمالا در جام جهانی هم گروه شدیم و برخی می گویند 
گروه آسانی است. نظر تو چیست؟

تیمی که به جام جهانی می آید، قطعا تیم خوبی است. در جام جهانی هیچ دیداری 
آسان نیست. فرانسه و ونزوئلا جزء تیم های خوب دنیا هستند. جام جهانی آخر 

فوتسال است و همه تیم ها با قدرت در این مسابقات حاضر می شوند. بعد از صعود 
از گروه هم ما کار خیلی سختی داریم و به جای این حرف ها، باید دست به دست 

هم بدهیم و کمک کنیم تیم ملی نتیجه بگیرد. 

وحید شمسایی پس از کسب عنوان بهترین بازیکن جوان توسط شما، تبریک گفت 
و افزود زحمت زیادی برای این عنوان کشیدی. نظرت چیست؟

آقای شمسایی یکی از بزرگ ترین بازیکنان دنیای فوتسال است و از موقعی که به 

تیم ملی آمده، فضا برای کار کردن من بیشتر شده است. خدا  را شکر توانسته ام از 
این فضا استفاده کنم و به این عنوان برسم. 

در جام ملت های آسیا با شماره 1۰ به میدان رفتی و توانستی بدرخشی. 
شـــماره ۱0 برای حســـین طیبی اســـت و ان شـــاءالله در جام جهانی می آید و با این 
شـــماره دوباره می درخشـــد. در جام ملت ها هم از او برای پوشـــیدن این پیراهن 

اجازه گرفته بودم. 

در لیگ امسال در ایران بازی می کنی. به چه تیمی می روی؟ 
توافقات اولیه با تیم گهرزمین ســـیرجان صورت گرفته و من قراردادم را با این تیم 

بسته ام و این باشگاه فقط باید به صورت رسمی اعلام کند. 

حسین طیبی و مسلم اولادقباد هم به این تیم می آیند؟
از این موضوع خبر ندارم. 

به نظر می رسد لیگ برتر امسال جذابیت های بسیاری داشته باشد. 
لیگ امسال جزء بهترین لیگ های چندین دوره اخیر می شود و از دوقطبی بودن 
درمی آید. لیگ امسال کمک می کند تیم ملی در جام جهانی با کیفیت بالایی راهی 
مسابقات شود. ان شاءالله بتوانم امسال به تیم خوب گهرزمین کمک کنم تا وضعیت 

خوبی در لیگ داشته باشیم و دل مردم سیرجان را شاد کنیم. 

هشدار پیروانی به سرخپوشان؛ از شکست استقلال در انزلی درس بگیرید

اوسمار در رختکن: جشن اصلی را در ورزشگاه آزادی بگیرید

هاجر صفرزاده در گفت وگو با »فرهیختگان«: برای یک مدال خوش رنگ در پارالمپیک می جنگم

قهرمانی جهان پاداش سال ها صبوری و تلاشم بود 

سالار آقاپور در گفت وگو با »فرهیختگان«: عنوان بهترین بازیکن جوان جهان برای همه ایران است

در جام جهانی حریف آسان وجود ندارد
با گهرزمین قرارداد بسته ام و فصل جدید برای این تیم بازی می کنم
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حمیدرضا اسکندری
خبرنگار گروه ورزش

گر آزمون به سویا برود در 3 تیم سطح بالای 3 لیگ  ا
معتبر بازی کرده است

مارکوپولوی مناطق مرفه
یادی از  ی کرد و تجربیات ز ســـردار آزمون ســـال ها در لیگ روسیه باز
بازی در این لیگ اروپایی به دست آورد و پس از آن نیز به بوندس لیگا 
ی کند. حضـــور او در این تیم آلمانی با  رفـــت تـــا برای بایرلورکوزن باز
مصدومیت و بدشانســـی همراه شـــد و پس از جدایی جرارد ســـیوان 
و حضـــور ژابـــی آلونســـو در این تیـــم، مهاجم تیم ملی ایـــران تصمیم 
ی کند. البته  ینیوی سرشناس باز گرفت راهی رم شود تا برای ژوزه مور
از بدشانســـی او در میانه هـــای فصـــل این مربی پرتغالی از ســـمتش 
ی شـــد. البته آزمون در این  برکنار شـــد و دنیله ده روســـی جانشـــین و
فصل هم با مصدومیت هایی مواجه شـــد اما در نهایت توانســـت در 
اواخـــر فصـــل بـــرای خود جایی در ترکیب تیم پیـــدا کند. با این حال 
رقم بالای درخواستی لورکوزن باعث شد تا رمی ها قید خرید دائمی 
او را زده و حـــالا بـــا پایان قرارداد قرضی اش، او باید به لورکوزن برگردد. 
دیروز خبری منتشـــر شـــد مبنی بر اینکه آزمون قرار اســـت فصل بعد 
ی کند. تیمی که متخصص  راهی لالیگا شـــود تا در ترکیب ســـویا باز
پاســـت و شـــاید آزمون بتواند یـــک افتخار مهم  قهرمانـــی در لیگ ارو
پایی در این تیم کسب کند. درمجموع او فرصت این را داشته تا  ارو
ی کرده و تجربیات ارزنده ای کســـب  در ســـه لیگ بزرگ قاره ســـبز باز

کند؛ هرچند مدت حضورش در دو تیم اخیرش کوتاه بوده است.

 تکلیف محل میزبانی پیکان از استقلال 
امروز مشخص می شود

دستگردی یا بازی در شهر دیگر؟
 از مدت ها قبل گمانه زنی ها در این خصوص که اگر هر دو تیم استقلال 
و پرســـپولیس در هفتـــه پایانی در کـــورس قهرمانی باقی بمانند، احتمالا 
دیدار پیکان و اســـتقلال در ورزشـــگاه دیگری به جز دســـتگردی برگزار 
شود به وجود آمده، و طی روزهای گذشته نیز با تحقق این امر یعنی باقی 
ماندن سرخابی ها در کورس در هفته پایانی، زمزمه های تغییر ورزشگاه نیز 
قوت گرفته است. نکته قابل توجه اینکه اگرچه پیکان با توجه به تساوی 
دیرهنـــگام در برابر فولاد از شـــانس خوبی بـــرای بقا در لیگ برتر برخوردار 
شد اما این باشگاه بلافاصله بعد از پایان بازی با فولاد پیشدستی کرده و 
اعلام کرد در دیدار هفته پایانی به جز دستگردی در هیچ ورزشگاه دیگری 
بازی نخواهد کرد. با همه این تفاصیل و با وجود برخی شیطنت ها مبنی 
بر اینکه استقلالی ها قصدی برای اعتراض به تغییر محل برگزاری دیدار 
با پیکان ندارند، از این باشگاه این طور شنیده می شود که ضمن احترام 
به قوانین برای حفظ شرایط عادلانه و برگزاری جشن قهرمانی احتمالی 
در حضور هواداران و همچنین عدم پیشـــامد مســـائل امنیتی در حین 
و بعد از برگزاری دیدار با پیکان، تلاش های خود برای تغییر ورزشگاه را 
آغاز کرده اند. نکته مهم اینکه طبق شنیده های خبرنگار »فرهیختگان« 
با وجود آنکه شورای تامین استان روز گذشته نظر مشورتی سازمان لیگ 
در این زمینه در خصوص دیدار پیکان و استقلال در دستگردی را اخذ 
کرده اما قرار است امروز در جلسه ای سرنوشت ساز و مهم در این زمینه 
بین تمامی ارکان برگزاری رقابت های لیگ با مسئولان شورای تامین استان 

در این خصوص تصمیم گیری لازم صورت گیرد .

استقلال خوزستان بازنده بازی رودررو

پیکان برای بقا فقط یک امتیاز می خواهد
روندی که تیم پیکان در پنج شش هفته اخیر در پیش گرفت باعث شد 
درنهایت این تیم در بازی آخرش با استقلال مجبور شود برای بقا بجنگد. 
در حال حاضر پیکان به همراه فولاد و استقلال خوزستان در هفته پایانی 
برای بقا خواهند جنگید و چنانچه فولاد و استقلال خوزستان موفق به 
شکست حریفان خود شوند آن وقت پیکان با شکست مقابل استقلال 
راهی لیگ یک خواهد شد. حریفان فولاد و استقلال خوزستان تیم های 
نساجی و هوادار هستند که دیگر خطر سقوط را احساس نمی کنند. از 
این رو بازی آنها به مراتب راحت تر از پیکان است. اما چنانچه شاگردان 
رضا عنایتی در بازی با استقلال یک امتیاز بگیرند بقای خود را قطعی 
خواهند کرد. از این جهت که در این صورت با استقلال خوزستان )اگر 
این تیم هوادار را ببرد( هم امتیاز خواهند شد و چون در بازی مستقیم 
رفت و برگشت شاگردان پورموسوی را شکست داده اند در لیگ ماندنی 

شده و این استقلال خوزستان است که راهی لیگ یک می شود. 

اخبار کوتاه

یگانه عصاری
خبرنگار

سیدمهدی خادم نبی
خبرنگار


